

---

# Mötesprotokoll

## Styrelsemöte, I-sektionen

**Tid:** Tisdagen den 25 September 12.00

**Plats:** Styrelserummet, M-huset

**Närvarande:** Marcus Witting, Gabriella Åkerberg, Olof Wikman, Linnea Karell, Conrad Gerlach, Erik Eliasson, Ludwig Schönbeck, Angelika Jansson, Maria Blomberg, Axel Eriksson, Ylva Teleman, Charlotte Gunsjö och Victor Bodin

### Ärenden:

#### 1. Mötet öppnas

#### 2. Val av mötessekreterare

Angelika valdes till sekreterare.

#### 3. Godkännande av dagordning och mötets utlysande

Dagordningen godkändes med tillägget Utskottssittning under övrigt.

#### 4. Föregående mötesprotokoll

Inget särskilt från föregående möte krävde uppföljning.

#### 5. Actionpoints

Gamla: Linnea har delat rumsschemat och Olof har pratat med revisorerna.

Nya: Presidiet ska kolla upp stadgarna gällande höstterminsmötet.

#### 6. Utskotten rapporterar

##### 6.1. Info

Har utskottfotografering torsdag den 4 oktober. Håller på att planera inför nästa sektionstidning.

##### 6.2. Sri

Den 4 oktober kommer Ipaden att lottas ut. Har börjat med läsperiodenkäterna nu.

##### 6.3. Sexi

Ska ha en stor utvärdering kring nollningen som nu är över. Har börjat planera inför hösten och vårens event.

##### 6.4. Inuti

Planerar inför hösten. Både programledningen och inuti är nöjda med utbytesminglet förra veckan.

##### 6.5. Ivent

Har vindsurfing söndag den 30/9.

#### 7. Ekonomi

Äskning från Inka har kommit in. De vill åka till Linköping och besöka deras

---

arbetsmarknadsdag för att träffa nya företag som de eventuellt kan locka till Inka.  
709 kr per person. Godkänd!  
Mentorsgruppen har lämnat in en äskning på 2900 kr för att kunna genomföra  
deras mentorskickoff. Godkänd!

## 8. Mötesrummet

Victor föreslår att man ska bygga ett förslutet rum till alla ljud- och ljusutrustningar som finns i mötesrummet.

Nycklarna till mötesrummet är återlämnade från F-sektionen.

## 9. Lokalvård

Olle föreslår att vi ska måla ett stort I på dörren till styrelserummet eventuellt klistra upp något.

Vi måste börja ta med ansvar för lokalerna och städa undan efter oss! Försöka sprida detta genom de olika grupperna och utskotten. Kanske prata med maskinsektionen om att köpa in mer städutrustning.

## 10. Utvärdering av rekrytering

Väldigt positivt att så många som ca 85% av ettorna ville bli aktiva. Dock blev det rörigt för flera grupper med så många intervjuer. Man bör överväga om varje student endast ska få söka till två grupper eller utskott. Hade också varit en bra idé att i förväg kunna beställa lokal för intervjuer.

I framtiden bör man också överväga om vi ska flytta sektionsminglet till ett tidigare datum. Olle och Gabriella arbetar med en enkät som ska fyllas i under stormötet den 27 september.

## 11. Stormöte/Kickoff

Gabriella har bokat sal i studiecentrum mellan 17-20. Vi kommer vara där mellan 17-19 och ska beställa dit mat så att vi kan äta vid 18-tiden. Föreläsningbiljetter till Lunds nation ska fixas.

## 12. Nomineringar

Marcus påminner alla om att det är viktigt att nominera och att deadline är torsdag den 27 september.

## 13. PLI/mentor

Mentorsgruppen fick mindre pengar än de trott och behöver. I dagsläget budgeteras ingenting från sektionen till mentorsgruppen vilket man får göra i framtiden. Nästa år ska äskningar till programledningen ske samtidigt och ska gå via styrelsen.

## 14. I-konferens

Vi måste planera inför våren då vi ska hålla i I-konferensen.

## 15. Höstterminsmötet

Presidiet kollar upp stadgarna så att allt följs korrekt och ingenting glöms bort.

## 16. Övrigt

---

**16.1. Utskottssittning**

Förra året hade flera utskott kickoff ihop och Axel undrar om det finns ett intresse för detta i år också?

**17. Nästa möte**

Nästa möte kommer vara den 2 oktober 2012 klockan 12.00

**18. Mötet avslutas**

**Angelika Jansson, sekreterare**

**Gabriella Åkerberg, justerare**